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Zápis ze zasedání Zastupitelstva města Klecany,  

které se konalo dne 15. 9. 2022 

 

Čas zahájení 18:17 hod. 

 

Starosta přivítal členy zastupitelstva města, hosty i přítomné z řad veřejnosti na zasedání 

Zastupitelstva města Klecany, které bylo svoláno starostou města.  

Informace o době a místě konání zasedání byla vyvěšena na úřední desce městského úřadu dne  

7. 9. 2022 společně s programem jednání. Zasedání tak bylo svoláno řádně a včas v souladu  

s ustanovením § 92 a § 93 zákona 128/ 2000 Sb. (zákona o obcích). V souladu s článkem  

3 Jednacího řádu Zastupitelstva města Klecany byl termín zasedání oznámen zastupitelům  

1. 9. 2022. Dále starosta upozornil, že se ze zasedání pořizuje audiozáznam, který bude uveřejněn 

na webových stránkách města. 

Podle prezenční listiny je přítomno 14 členů Zastupitelstva města Klecany a toto zasedání je 

usnášeníschopné.  

(Ing. Jiří Bendl se omluvil, Mgr. Alena Vulterinová přišla později.) 

V sále byli také přítomni 3 spoluautoři studie lávky Klecánky-Roztoky, 11 hasičů a další 4 občané. 

 

Hlasování bude uváděno v pořadí: 

PRO NÁVRH, PROTI NÁVRHU, ZDRŽEL SE. 

 

Zapisovatelkou dnešního zasedání je paní Jana Langová. 

 

1) Starosta navrhl tři členy zastupitelstva města do návrhové komise: 

Ing. Tomáš Černý, David Ledvinka, Jan Čepelka  

 

Hlasování: 13-0-0  SCHVÁLENO          

      

2) Starosta navrhl dva členy zastupitelstva za ověřovatele zápisu: 

Ing. Kristýna Holubová, Martin Hora 

 

Hlasování: 13-0-0  SCHVÁLENO          

 

3) V souladu s ustanovením čl. 6 a 7 Jednacího řádu zasedání Zastupitelstva města Klecany starosta 

předložil ke schválení program zasedání v následující podobě:  

 

1. Schválení programu zasedání zastupitelstva města 

2. Dotazy, připomínky a podněty občanů 

3. Studie lávky Klecánky-Roztoky 

4. Směna částí pozemků p. č. 28/3, p. č. 877, p. č. 642/1 za část pozemku p. č. 624/2,  

k. ú. Klecany 

5. Směna pozemků p. č. 46/24, 46/25, 48/2 v k. ú. Drasty-Královská kolegiátní kapitula  

sv. Petra a Pavla na Vyšehradě 

6. Smlouva o zřízení věcného břemene služebnosti inženýrských sítí vodovodní přípojka 

Drasty - Královská kolegiátní kapitula sv. Petra a Pavla na Vyšehradě 
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7. Smlouva o zřízení věcného břemene služebnosti inženýrských sítí veřejné osvětlení Drasty 

– Královská kolegiátní kapitula sv. Petra a Pavla na Vyšehradě 

8. Pořízení cisternové automobilové stříkačky - dotace 

9. Rozpočtové opatření č. 4 

10. Obecně závazná vyhláška, kterou se mění obecně závazná vyhláška města Klecany  

č. 2/2021 o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství 

11. Informace 

- soudní jednání ve věci změny územního plánu č. 4 

- přechod pro chodce a chodník – Topolová ul. 

- nabídka služeb sociálního pracovníka 

12. Diskuze 

13. Schválení přehledu přijatých usnesení  

14. Závěr    

 

Starosta se zeptal, zda má někdo z přítomných členů zastupitelstva námitky proti navrhovanému 

programu nebo návrhy na jeho změnu. Nikdo se nepřihlásil, proto dal hlasovat o schválení 

programu zasedání zastupitelstva: 

 

Hlasování: 13-0-0  SCHVÁLENO          

            

4) Starosta oznámil, že zápis z minulého zasedání byl ověřen, byl pořízen do 10ti dnů od zasedání  

a je uložen na městském úřadě k nahlédnutí, zároveň byl umístěn společně se zvukovým 

záznamem na internetové stránky města a nebyly proti němu podány žádné námitky. Tento zápis 

je na předsednickém stolku k nahlédnutí. 

 

5) Starosta dal hlasovat o průběhu diskuse ke každému bodu zvlášť. 

 

Hlasování: 13-0-0  SCHVÁLENO   

        

6) Dotazy, připomínky a podněty občanů  

V souladu s čl. 7 odst. 7) jednacího řádu zastupitelstva města měl následovat blok dotazů, 

podnětů a připomínek občanů. Nikdo se o slovo nepřihlásil, proto starosta přikročil k dalšímu 

bodu programu. 

 

7) Studie lávky Klecánky – Roztoky 

Slovo měl starosta. Z důvodu poměrně značné poptávky občanů po zřízení lávky v Klecánkách 

nechala rada města vypracovat studii. Lávku mají Klecany i Roztoky ve svých územních 

plánech. Lávka samozřejmě změní údolí a bude zásahem do okolí v Klecánkách, proto chce 

vedení města s občany důkladně prodiskutovat, zda budou lávku chtít či nikoli. Ke studii plánují 

veřejné zasedání, pokud by si nebyli jisti podporou občanů pro tento projekt, dokáží si k tomuto 

představit i referendum, ať sami občané rozhodnou. 

Starosta předal slovo Ing. arch. Petru Tejovi, spoluautorovi studie. Ten se svými dvěma kolegy 

pomocí prezentace na promítacím plátně představil studii. Poloha lávky vychází z platného 

územního plánu Klecan. Na roztocké straně navazuje rampa na stávající protipovodňový val  

a vede korunami stromů, přes řeku vede rovný úsek a na klecanské straně klesá rampou podél 

Povltavské ulice ve směru toku Vltavy, zároveň mohou pěší z mostu sejít po točitém schodišti na 

obou stranách mostu. Konstrukce by měla být zavěšená ocelová mostovka. Výška lávky je cca 

10 m s ohledem na nutnost proplutí lodí  
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a možné povodně. Na tuto stavbu by bylo možné požádat o dotaci Státní fond dopravní 

infrastruktury. 

Po představení projektu se o slovo přihlásila pí Nora Fridrichová, která měla k lávce připomínky 

(mohutná stavba, omezení pro obytné domy, Povodí Vltavy nevydalo souhlasné stanovisko) 

navrhovala navýšit provoz funkčního přívozu, zamyslet se nad nutností této stavby pro obyvatele 

Klecan. Ptala se na cenu, kterou město zaplatilo za tuto studii. Odpověděl p. Tej, že studie stála 

cca 150 tisíc Kč a v případě získání dotace se jedná o uznatelnou položku. Na upozornění na 

nesouhlasné stanovisko Povodí Vltavy odpověděl, že pro získání souhlasu je nutné vypracovat 

podrobný hydrologický výpočet. 

K nesouhlasu pí Fridrichové se přidal i pán z Klecánek, který se nepředstavil i paní Olga 

Šimšíková která navrhovala lávku umístit jinde než v centru Klecánek. Paní odpověděl 

místostarosta Kurhajec, že lávka je umístěna právě zde, na pozemcích města, jinde by byly 

problémy s vlastníky pozemků. 

Vedení města zdůraznilo, že studie je pouze podklad pro další jednání o lávce, o její existenci či 

podobě. Místostarosta Pavel Kotrba uvedl, že umístění lávky bylo nedopatřením málem 

vynecháno z projednávané změny č. 4 územního plánu města Klecany a mnoho občanů 

reagovalo, že požaduje možnost zbudování lávky v ÚP ponechat. Na základě požadavku z řad 

občanů na umístění lávky v Klecánkách tedy bylo zadána studie. 

Přítomní obyvatelé z Klecánek v průběhu diskuse upozornili na možnost, že kamenolom může 

dle platného územního plánu těžit až k barákům v Klecánkách, připomněli plánované rozšíření 

vodní elektrárny. 

Diskuzi k tématu lávka ukončil místostarosta Kurhajec v 19:22 hod. a navrhl usnesení: 

Zastupitelstvo města bere na vědomí studii lávky přes Vltavu. 

 

Místostarosta Kurhajec poděkoval za prezentaci a navrhl pokračovat bodem č. 4. 

 

Odešli 4  přítomní občané. 

 

8) Miroslav Kříž navrhl změnu programu, a to prohodit bod 4 směnu části pozemků a bod 8 

pořízení cisternové automobilové stříkačky, aby nemuseli přítomní hasiči čekat. 

 Starosta dal hlasovat o usnesení následujícího znění: 

 

Zastupitelstvo města schvaluje přesunutí bodu 8 a 4 

   

Hlasování: 13-0-0  SCHVÁLENO   

 

V 19:26 hod. přišla Mgr. Alena Vulterinová. 

 

9) Pořízení cisternové automobilové stříkačky - dotace 

Slovo měl místostarosta Kurhajec. Město Klecany má Ministerstvem vnitra vydanou Registraci 

akce pro název akce: „FZŠ – Klecany – Cisternová automobilová stříkačka“. 

Po vydání registrace akce bylo možné zahájit výběrové řízení na pořízení nové CAS.  

Výběrové řízení bylo zahájeno dne 4. 8. 2022 a dne 8. 8. 2022 uveřejněno na profilu zadavatele 

s lhůtou pro podání nabídek dne 5. 9. 2022.  

Hodnotící komise k otevírání obálek a výběru nejvhodnější nabídky na realizaci veřejné zakázky 

se sešla dne 5. 9. 2022 a projednala dvě doručené nabídky společností THT Polička, s. r. o.  
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a KOBIT, spol. s r. o. Nejvýhodnější nabídku podala spol. KOBIT, s. r. o.  7 090 000,- Kč za 

CAS + servis na 5 let za cenu 225 000,- Kč. 

Dalším krokem dotace je Rozhodnutí o poskytnutí dotace, ke kterému je třeba doložit žádost  

o poskytnutí dotace, kopii platné smlouvy o dílo, zprávu o posouzení a hodnocení nabídek  

a potvrzení o zajištění vlastních zdrojů (usnesení zastupitelstva města).  

Akce bude spolufinancována účelovou investiční dotací v rámci programu Dotace pro jednotky 

SDH obcí na rok 2021 – Pořízení a rekonstrukce cisternové automobilové stříkačky – 

HAS/CAS/047623/2022 v max. výši 1 000 000,- Kč. Tato dotace je ve fázi podpisu smlouvy 

mezi městem Klecany a Středočeským krajem. 

Nikdo neměl k tomuto bodu dotaz ani připomínku, proto dal místostarosta hlasovat  

o usnesení: 

 

Zastupitelstvo města schvaluje přijetí závazku u akce „FZŠ – Klecany – Cisternová 

automobilová stříkačka“, Identifikační číslo: 014D261002048, Identifikační číslo EIS: 

JSDH-V1-2022-00040 dofinancovat rozdíl mezi celkovou cenou CAS a poskytnutou dotací 

do plné výše z vlastních zdrojů; pozn. akce je kofinancována účelovou investiční dotací 

v rámci programu Dotace pro jednotky SDH obcí na rok 2021 – Pořízení a rekonstrukce 

cisternové automobilové stříkačky – HAS/CAS/047623/2022. 

 

Hlasování: 13-0-0  SCHVÁLENO   

 

Odešlo 11 hasičů. 

 

10) Směna pozemků p. č. 46/24, 46/25, 48/2 v k. ú. Drasty - Královská kolegiátní kapitula 

 sv. Petra a Pavla na Vyšehradě 

Slovo měl starosta. Jedná se o směnu pozemků s Královskou kapitulou na Drastech. Směně 

předcházela dlouhá jednání, vyjednané je maximem možného, jsme přesvědčeni, že je takto 

směna výhodná pro obě strany. 

Ing. Holubová upozornila na chybnou adresu města a titul starosty v připravované smlouvě. 

Starosta dal hlasovat o usnesení: 

 

Zastupitelstvo města schvaluje znění a podpis směnné smlouvy, kterou se bezúplatně 

směňují pozemky parc. č. 46/24 (491 m2, ost. plocha, manipulační plocha), parc.  

č. 46/25 (1 257 m2, orná půda) a parc. č. 48/2 (328 m2, ost. plocha, manipulační plocha)  

v k. ú. Drasty dle geometrického plánu č. 62-50/2022 a stávajícího pozemku parc. č. 46/3 

(302 m2, ostatní plocha, silnice) ve vlastnictví Královské kolegiátní kapituly sv. Petra  

a Pavla na Vyšehradě, IČ 43005314, se sídlem K Rotundě 100/10, 128 00  

Praha 2 – Vyšehrad za pozemky parc. č. 63 (840 m2, ovocný sad) a 70/1  

(1521 m2, ostatní plocha, ostatní komunikace) v k. ú. Drasty ve vlastnictví města Klecany. 

 

Hlasování: 14-0-0  SCHVÁLENO   

 

11) Smlouva o zřízení věcného břemene služebnosti inženýrských sítí, vodovodní přípojka 

Drasty - Královská kolegiátní kapitula sv. Petra a Pavla na Vyšehradě          

Slovo měl stále starosta. Jedná se o věcné břemeno ve prospěch Kapituly – vodovodní přípojka 

na Drastech. Nikdo neměl dotaz ani připomínku, proto dal starosta hlasovat  

o usnesení: 
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Zastupitelstvo města schvaluje znění a podpis smlouvy o zřízení věcného břemene 

služebnosti inženýrských sítí spočívajících v uložení vodovodní přípojky o délce 21 m do 

pozemků parc. č. 70/2 a parc. č. 84/1 k. ú. Drasty dle geometrického plánu  

č. 57-4718/2020 s Královskou kolegiátní kapitulou sv. Petra a Pavla na Vyšehradě,  

IČ 43005314, se sídlem K Rotundě 100/10, 128 00 Praha 2 – Vyšehrad. 

 

Hlasování: 14-0-0  SCHVÁLENO   

 

12) Smlouva o zřízení věcného břemene služebnosti inženýrských sítí,   

VO Drasty – Královská kolegiátní kapitula sv. Petra a Pavla na Vyšehradě 

Slovo měl starosta. Jedná se o věcné břemeno ve prospěch města – uložení kabelů a lamp 

veřejného osvětlení na Drastech. Nikdo neměl dotaz ani připomínku, proto dal starosta  

hlasovat o usnesení: 

 

Zastupitelstvo města schvaluje znění a podpis smlouvy o zřízení věcného břemene 

služebnosti inženýrských sítí spočívajících v uložení veřejného osvětlení v délce 397 m do 

pozemků parc. č. st 10, 17/2, 17/3, 17/4, 18/2, 21/7, 46/1, 46/10, 46/18, 46/19, 46/2, 46/20, 

46/21, 46/22, 46/23, 46/3, 46/5, 48/2, 81/2 a 95 k.ú. Drasty dle geometrického plánu  

č. 61-502/2022 s Královskou kolegiátní kapitulou sv. Petra a Pavla na Vyšehradě,  

IČ 43005314, se sídlem K Rotundě 100/10, 128 00 Praha 2 – Vyšehrad 

 

Hlasování: 14-0-0  SCHVÁLENO   

 

13) Směna částí pozemků p. č. 28/3, p. č. 877, p. č. 642/1 za část pozemku p. č. 624/2,  

k. ú. Klecany         

Slovo měl místostarosta Kurhajec. Jedná se o směnu pozemků v ulici Do Kaštan, díky které zde 

mohl vzniknout chodník. Je to historická náprava hranice pozemků dle skutečného stavu. Nikdo 

neměl připomínky ani dotazy, proto dal místostarosta hlasovat o usnesení: 

 

Zastupitelstvo města Klecany schvaluje směnnou smlouvu na směnu částí pozemků parc.  

č. 28/3, parc. č. 877 a parc. č. 642/1, vše v k. ú. Klecany, označených geometrickým plánem 

č. 2129-55/2022 jako díly „g“, „d“ a „c“ ve vlastnictví města Klecany za část pozemku  

v k. ú. Klecany parc. č. 642/2 označený geometrickým plánem č. 2129-55/2022 jako díl „a“ 

ve spoluvlastnictví manželů Oldřicha a Jany Kunrtových, trvale bytem Do Kaštan 81,  

250 67 Klecany a Ing. Lenky Cibulkové, trvale bytem Bělohorská 1228/156, 169 00 Praha 6. 

 

Hlasování: 14-0-0  SCHVÁLENO   

 

14) Rozpočtové opatření č. 4/2022 

Slovo měl starosta. V materiálech zastupitelé obdrželi rozpočtové opatření č. 4/2022 

s komentářem. Rozpočtové opatření upravuje rozpočet podle skutečnosti a aktuálních potřeb, 

rozpočtové opatření bylo zasláno ke kontrole finančnímu výboru. 

Za finanční výbor řekla pí Holubová, že k tomuto rozpočtovému opatření nemají připomínky  

a doporučují ke schválení. Dotazy ani připomínky neměl nikdo z přítomných, proto dal starosta 

hlasovat o usnesení: 

 



Město Klecany 

6 

 

 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 4/2022. 

 

Hlasování: 14-0-0  SCHVÁLENO   

 

15)  Obecně závazná vyhláška, kterou se mění obecně závazná vyhláška města Klecany  

č. 2/2021 o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství 

Slovo měl starosta. Na minulém zastupitelstvu se zmínil, že Ministerstvo vnitra napadlo naši 

vyhlášku o poplatku za svoz odpadu. Dlouhé roky platilo, že jako kompenzace za zvýšení daně 

z nemovitosti byly občanům odpuštěny poplatky za svoz odpadu. Občané bez trvalého bydliště 

byli povinni platit za objekt jednu nádobu, což bylo do roku 2021 750,- Kč a od roku 2022 

1000,- Kč. Vše fungovalo bez problému až do letošního roku, kdy bylo třeba z důvodu změny 

zákona změnit i vyhlášku o odpadech. Ustanovení o povinnosti platby za odpad pro trvale 

nehlášené občany jsme nechali beze změny a ačkoli toto ustanovení před lety přes Ministerstvo 

vnitra prošlo, nyní má Ministerstvo vnitra názor, že se jedná o diskriminaci a jednoduše řečeno 

mají platit buď všichni, nebo nikdo. Na minulém zasedání padl názor, že než zavádět poplatek 

všem občanům, bylo by vhodnější odpustit poplatek i trvale nehlášeným občanům (je pravda, že 

zvýšená daň z nemovitosti se jich týká také, ale to je jediný příjem, který město z nehlášených 

obyvatel má). Celková částka, kterou jsme od nehlášených občanů a chatařů vybrali, je 

v letošním roce 175 000,- Kč. Navrhujeme tedy poplatkovou povinnost zrušit úplně. 

Po krátké diskuzi dal starosta hlasovat o usnesení: 

 

Zastupitelstvo města schvaluje obecně závaznou vyhlášku, kterou se mění obecně závazná 

vyhláška města Klecany č. 2/2021 o místním poplatku za obecní systém odpadového 

hospodářství. 

Hlasování: 9-2 (Kotrba, Tintěra) -3 (Holubová, Binder, Vulterinová)  SCHVÁLENO   

 

16) Informace 

a) soudní jednání ve věci změny územního plánu č. 4 

Slovo měl starosta. Jak možná někteří z přítomných zaznamenali, jednalo se o návrh na zrušení 

části změny územního plánu č. 4. Toto řízení proběhlo mezi navrhovateli – pěti společnostmi, 

vlastníky velkých pozemků v Klecanech, a odpůrcem – městem Klecany, kterého jsem se s cílem 

bránit napadenou změnu za město osobně účastnil společně s advokátem  

JUDr. Janem Brožem, Ph.D. 

Předmětem napadené změny č. 4 územního plánu byla regulace výstavby na území města. Město 

Klecany do změny územního plánu č. 4 zahrnulo nové (přísnější) regulativy výstavby ve městě, 

což vyvolalo soudní spor s některými vlastníky pozemků, kteří byli touto regulací dotčeni. Ve 

svém vyjádření se starosta snažil soudu vysvětit, že vedení města i zastupitelé jsou odpovědni za 

kvalitu života občanů a neregulovaná výstavba by ji v mnoha ohledech podstatně zhoršila. 

Již nyní je ve špičce kritická dopravní situace v hromadné dopravě i na komunikacích, základní 

škola je naplněna ze 100 % a teprve čeká na navýšení kapacity, podobně je na tom i mateřská 

škola. Čistírnu odpadních vod se sice podařilo intenzifikovat, ale pokud bychom nereagovali 

regulacemi na enormní tlak vlastníků pozemků a developerů na další výstavbu, brzy by i její 

kapacita byla beznadějně vyčerpána. Města a obce by měly mít dostatečné možnosti regulace 

výstavby, nemohou dopustit nekontrolovatelné rozšiřování bez rozvoje odpovídající veřejné  
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a dopravní infrastruktury a občanské vybavenosti včetně škol a školek. O podobě měst a obcí by 

měli – ruku v ruce – rozhodovat jejich vedení a jejich občané, nikoli vlastníci pozemků  

a developeři, kterým je bohužel většinou zcela lhostejno, jak bude město fungovat po prodeji 

jimi realizovaných projektů. 

Navrhovatelé napadali řadu regulativů, a to nejen ve vztahu ke svým pozemkům, ale též obecně 

ve vztahu k regulaci celé změny územního plánu č. 4. Ve značné části bylo znění změny 

územního plánu č. 4 jako zákonné potvrzeno, v některých bodech však soud návrhu vyhověl  

a části napadené změny č. 4 zrušil. Například byl zrušen ve vztahu k některým pozemkům 

regulativ maximálního počtu bytů (bytových jednotek) v rodinných domech, čímž se město 

snažilo předejít nežádoucí výstavbě domů o více bytových jednotkách, u nichž není schopno 

predikovat počet obyvatel a dopad na infrastrukturu a kapacitu škol a školek. Developeři tímto 

obcházejí celorepublikově územní plány, tedy i ten našeho města, a v místě, kde územní plán 

počítal s rodinným domem o jednom bytě, tj. jednou rodinou a tím pádem určitou zátěží na 

infrastrukturu, staví domy o více bytových jednotkách, které zátěž v tomto území 

zněkolikanásobí (více dětí do školky, školy, více aut, cestujících v městské hromadné dopravě, 

větší zátěž pro čističku odpadních vod...). Nicméně krajský soud zároveň předestřel též cestu, 

jakým způsobem by bylo možné dosáhnout obdobné regulace podle platného stavebního zákona. 

Dalšími kroky se bude – zejména po doručení písemného vyhotovení rozsudku – zabývat 

odborný tým pro územní plán a stavební a územně plánovací komise města, avšak nadále hodlají 

hledat nastavení územního plánu a dalších instrumentů tak, aby výstavba na území města byla 

rozumná a přiměřená zázemí, aby se ve městě dobře žilo našim občanům. 

b) přechod pro chodce a chodník – Topolová ul. 

Místostarosta Kurhajec řekl, že přechod pro chodce v ulici Topolová bude dokončen příští týden, 

čeká se na namalování pruhů a přechodové lampy. 

c) nabídka služeb sociálního pracovníka 

Starosta informoval přítomné o možnosti využít služby sociálního pracovníka p. Sobotky, 

kterého města zaměstnává na „dohodu“ a který by některým mohl pomoci v tíživé životní 

situaci. Jeho služeb pravděpodobně budou využívat i okolní obce. 

d) úpravy v budově č. p. 52, kde bude Centrum volného času Klecany 

Místostarosta informoval přítomné o pokračujících pracích v budově č.p. 52, 1. patro již hotové, 

v přízemí je problém s vlhkostí podlahy v bývalém stavebním úřadu. 

e) tribuny a osvětlení fotbalového hřiště 

Starosta informoval, že na fotbalovém hřišti je hotové osvětlení herní plochy, dělá se tribuna. Na 

slavnostní otevření plánují utkání s 3. ligovou Admirou. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města bere na vědomí 

1) studii lávky přes Vltavu 

2) informaci starosty o soudním jednání ve věci změny územního plánu č. 4 

3) informaci o budování přechodu pro chodce a prodloužení chodníku v ulici                     

Topolová u hřbitova 

4) informaci o nabídce služeb sociálního pracovníka 

 

 

17) Diskuze 

P. Tintěra navrhl pozdější rozsvěcení a dřívější zhasínání pouličních lamp. Starosta řekl, že tuto 

otázku již řešil minulý týden s p. Hurychem, který se o veřejné osvětlení stará. 
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P. Kříž se zeptal na modernizaci lamp a možnost solárních. Starosta odpověděl, že postupně se 

lampy vyměňují za úspornější, solární lampy máme v místě, kam nebylo možné přivést kabel, 

ale svítí o hodně méně než elektrické lampy. 

Pí Pavelková navrhla obnovit zábrany na Vinici v ul. Do Kaštan, aby někdo nepřepadl dolů. 

Starosta slíbil, že pracovníci z technických služeb místo zajistí. 

Pí Pavelková upozornila na kusy azbestové krytiny, které jsou v háji. Ví, že se nejedná  

o pozemek města. Starosta slíbil vybavit pracovníky technických služeb ochrannými 

pomůckami, aby mohli krytiny vysbírat a předat na sběrný dvůr k likvidaci jako nebezpečný 

odpad. 

P. Kotrba se rozloučil se zastupiteli a poděkoval za spolupráci, v dalším volebním období již do 

zastupitelstva města nekandiduje. Popřál štěstí ve volbách. Přidala se i pí Pavelková,  

p. Čepelka, p. Ledvinka. 

 

18) Schválení přehledu přijatých usnesení  

Starosta požádal návrhovou komisi o přednesení přehledu usnesení přijatých zastupiteli 

na dnešním zasedání Zastupitelstva města Klecany. 

Usnesení přečetl za návrhovou komisi Ing. Tomáš Černý. 

 

Starosta požádal zastupitele o schválení usnesení: 

 

Zastupitelstvo schvaluje úplnost přehledu přijatých usnesení 

 

Hlasování: 14-0-0  SCHVÁLENO   

 

19) Závěr 

 Starosta řekl, že pořad zasedání byl vyčerpán a nikdo se již nehlásí o slovo. 

Na závěr poděkoval všem zastupitelům za velmi přínosné čtyřleté volební období, během 

kterého se v Klecanech podařilo realizovat několik velmi zajímavých a užitečných projektů. 

Poděkoval jim za konstruktivní přístup, za to, že jednali vždy věcně, bez emocí  

a nějakých osobních výpadů. Je zcela přirozené, že na některá témata měli jednotliví zastupitelé 

různé názory, ale buď diskusí dospěli k nějakému kompromisnímu řešení, nebo se rozhodlo 

demokraticky hlasováním, které všichni respektovali. Přál si, aby tato atmosféra mezi zastupiteli 

pokračovala i v příštím období. 

 

Zasedání ukončeno v 19:48 hod. 

 

 

 ……………………… ………………………. 

 Martin Hora Ing. Kristýna Holubová 

 

 

 

 ……………………… ………………………. 

 Mgr. Daniel Dvořák Ivo Kurhajec 


